

Title (en)

GUILLOTINE SHEARING MACHINE COMPRISING A DEVICE FOR HOLDING AND DISCHARGING CUT SHEET METAL.

Title (de)

TAFELSCHERE MIT VORRICHTUNG ZUM UNTERSTÜTZEN UND ABFÜHREN DER GESCHNITTENEN TAFELN.

Title (fr)

CISAILLE GUILLOTINE COMPORTANT UN DISPOSITIF DE MAINTIEN ET D'EVACUATION DE LA TOLE DECOUPEE.

Publication

EP 0076819 A1 19830420 (FR)

Application

EP 82901128 A 19820414

Priority

FR 8107951 A 19810415

Abstract (en)

[origin: FR2504040A1] The device comprises a driving belt (7) on which are arranged rolling means (11) with off-set shaft, defining an upper support surface adjustable in length by rotation of the driving belt (7). The rolling means (11) are arranged on a portion only of the length of the driving belt (7) so that the rotation of said belt (7) allows to adjust the length of the support surface for the sheet metal, particularly in relation to the position of the adjustable stop (3).

Abstract (fr)

Le dispositif comprend une nappe d'entrainement (7) sur laquelle sont disposés des moyens de roulement (11) à axe déporté définissant une surface support supérieure de longueur réglable par rotation de la nappe d'entrainement (7). Les moyens de roulement (11) sont disposés sur une portion seulement de la longueur de la nappe d'entrainement (7), de sorte que la rotation de cette nappe (7) permet de régler la longueur de la surface support de tôle, notamment en fonction de la position de la butée réglable (3).

IPC 1-7

B23D 33/02

IPC 8 full level

B21D 43/28 (2006.01); **B23D 33/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B21D 43/287 (2013.01); **B23D 33/025** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2504040 A1 19821022; FR 2504040 B1 19840629; EP 0076819 A1 19830420; WO 8203584 A1 19821028

DOCDB simple family (application)

FR 8107951 A 19810415; EP 82901128 A 19820414; FR 8200070 W 19820414